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MØTEPROTOKOLL  

Kommunestyret 
Dato: 26.04.2012 kl. 0800 - 1400 
Sted:  
Arkivsak: 12/00008 
  
Til stede:  Dag Sigurd Brustind, Marthe Stensen, Geir-Arne Ekman, Jim 

Kristiansen, Marvin Eliseussen, Håkon Leknes (forlot etter 
behandling av sak 24/12), Eva Nilssen, Eidar Tøllefsen, Stian 
Paulsen, Merethe Meland, Bjørnar Røch, Sissel Johansen, Hugo 
Salamonsen, Roy-Helge Andreassen, Knut Vollen, Trond-Arvid 
Isaksen, Einar Johan Dons og William Arntzen. 
 

Møtende 
varamedlemmer: 

Raymond Johnsen. Ronald Coucheron tiltrådt under 
habilitetsbehandlingen og behandling av sakene 16/12, 18/12, 
19/12, og når Håkon Leknes forlot. 

 
Forfall:  

 
Stig Bruvoll 

  
Andre: Helge Høve (rådmann) 

 
Protokollfører: Siv Korneliussen 
  
 
 
 

SAKSKART  Side 

Saker til behandling 

14/12 
12/00008-
12 

Godkjenning av protokoll fra kommunestyremøte 
22.03.2012 

4 

15/12 
12/00008-
13 

Godkjenning av protokoll fra kommunestyrenmøt 
10.04.2012 

5 

16/12 
11/01066-
28 

Eiendomsskatt - Fritak 6 

17/12 11/01459-1 
Retningslinjer for startlån og boligtilskudd i Ibestad 
kommune 

9 

18/12 12/00233-1 Boliger for vanskeligstilte i Ibestad kommune 10 

19/12 12/00272-1 
Vurdering av overføring av 9 omsorgsboliger til Ibestad 
Eiendom AS 

11 

20/12 12/00193-1 Felles bibliotekplan for Astafjordbibliotekene 11 
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Ibestad, Salangen, Lavangen og Gratangen 

21/12 12/00273-2 Hålogaland kraft - Endring av vedtekter 12 

22/12 12/00061-7 Saksfremlegg Energi og klimaplan, Ibestad kommune 14 

23/12 12/00277-1 Budsjett- og statusrapport pr mars 16 

24/12 11/01495-3 Overføring av kommunestyremøter på Web-TV 17 

    

 
 
Hamnvik, 26.04.2012 

Godkjent: 

 
 
Ordfører       ________________________ 
        Jim Kristiansen 
 
 
 
        ________________________ 
        Roy-Helge Andreassen 
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1 Åpning ved ordfører 

2 Godkjenning av innkalling 

3 Godkjenning av saksliste og møteplan. 

4 Informasjon fra ordfører (inkludert Ti på Topp) 

a. Arealplan. 
b. Høyhastighetsfiber – mål om å få ut anbud før sommeren d.å. 
c. Kommunalt servicenivå. 
d. Økonomi.  
e. Samhandlingsreformen. 
f. Fortau i Hamnvik – arbeidet vil tidligst komme i gang i september d.å. 
g. Reguleringsplan for Fv 848. 
h. Miljøstasjon.  
i. Brannstasjon. 
j. Fritidsrenovasjon, alternativer til lovlighetsvurdering hos fylkesmannen 
k. Vurdering av struktur og arbeidsmåter i kommunen, både administrativt og 

politisk. Ser etter prosjektmidler gjennom IDE-prosjektet. Spare penger og 
bli mer effektiv. Levere bedre kommunale tjenester. Hvordan involvere 
politikerne?  

l. Bruk av penger på frivillige organisasjoner utenfor kommunen, nei fra 
ordfører. Men annen handlemåte for frivillige lag og foreninger i 
kommunen. 

m. Brøytekontrakter, mulig KOFA sak, men skal vurderes på nytt av 
kommunen.  

n. Ferga sommeren 2012. 
o. Besøker fortsatt næringslivet i kommunen. Mye positivt, spesielt innenfor 

turisme og nyetablerere. Også utvikling av spennende teknologiprosjekter. 
p. 17. mai i kommende år. Vi må danne 17. mai komite for 2013. Må se 

arrangementet med nye øyne. 
q. Trefelllingene i doktorgården.  
r. Lekeparken på Sørrollnes. 
s. Tannlege. 
t. Beredskapsarbeid og kriseplanlegging, innledende møte i mai, scenario 

trening i september. 
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Saker til behandling 

14/12 Godkjenning av protokoll fra kommunestyremøte 22.03.2012 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 26.04.2012 14/12 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Protokoll fra kommunestyremøte den 22.03.2012 godkjennes. 

Møtebehandling 
Roy-Helge Andreassen opplyser at navn som fremgår i pkt. 6 skal være nestleder 
Anna Sofi Dragland. 

Votering 
Innstillingen med rettelse av ungdomsrådets representant enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Protokollen fra kommunestyremøte den 22.03.2012 godkjennes med rettelse av 
ungdomsrådets representant. 
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15/12 Godkjenning av protokoll fra kommunestyremøte 10.04.2012 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 26.04.2012 15/12 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Protokoll fra kommunestyremøte 10.04.2012 godkjennes. 

Møtebehandling 
Roy-Helge Andreassen ønsker at det i forbindelse med sak 13/12 at voteringens pkt. 
3 som falt enstemmig også burde ha fremgått med punktets innhold: 

Pkt. 3 Vedtaket fattes i medhold av kommuneloven § 13. 
 

Votering 
Innstilling med tillegg av innspill fra Roy-Helge Andreassen enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Protokoll fra kommunestyret 10.04.2012 godkjennes med innspill fra Roy-Helge 
Andreassen. 
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16/12 Eiendomsskatt - Fritak 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 11.04.2012 56/12 

2 Kommunestyret 26.04.2012 16/12 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 11.04.2012 sak 56/12 
 
Møtebehandling 
Jim Kristiansen tok opp sin habilitet som styreleder i Ibestad Eiendom A/S og 
nestleder i Ibestad ASVO AS, og fratrådte. Merete Meland møtte under behandlingen 
av habiliteten. 

Helge Høve tok opp sin habilitet som leietaker av bolig i Ibestad Eiendom og 
fratrådte. Roald Pedersen møtte under behandlingen av habiliteten.  

Roy-Helge Andreassen foreslår et tillegg til punkt 3: Vedtaket gjelder ikke 
fritidsboliger og næringsvirksomhet i forbindelse med utleie. 

Merete Meland foreslår at siste pilpunkt under pkt. 1 endres til: Eiendommer 
tilhørende Ibestad eiendom AS.  

 
Votering 
Formannskapet vedtok at Jim Kristiansen er inhabil. 

Formannskapet vedtok at Helge Høve er habil. 

Forslag fra Merete Meland falt mot 2 stemmer (Merete Meland og Eva Nilssen). 
Deretter ble pkt 1 enstemmig vedtatt. 

Pkt. 3 med tilleggsforslag – enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
Formannskapet ber kommunestyret fatte følende vedtak: 

For skatteåret 2012 skal det gis fritak for følgende eiendommer: 

1. I henhold til eiendomsskatteloven § 7a: 

 Eiendommer som eies av frivillige lag og foreninger (eks. idrettslag, bygdelag, 
grendelag, ungdomslag, helselag, velforeninger etc.) 

 Lokaler som eies av religiøse samfunn (statskirke, frikirke, pinsemenighet etc.) 
 Lokaler som eies av avholdsforeninger. 
 Lokaler som disponeres til museumsformål – vil også gjelde andre enn 

“offisielle” museum eks. private bygdemuseum. 
 Eiendommer tilhørende Ibestad ASVO AS 
 Omsorgsboliger og boliger til vanskeligstilte tilhørende Ibestad Eiendom AS 

 

2. I henhold til eiendomsskattelovens § 7b: 

 Fredede bygninger 
 

3. I henhold til eiendomsskattelovens § 7c: 

 Nyoppført bygning etter 01.01.2012 som helt eller delvis brukes som bolig, 
fritas i 5 år, eller til kommunestyret a) endrer antall fritaksår eller b) opphever 
fritaket.  
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 Vedtak gjelder ikke fritidsboliger og næringsvirksomhet i forbindelse med 
utleie. 

  
 
 
 
 
Møtebehandling i kommunestyret 
Følgende tok opp sin habilitet og fratrådte under behandlingen av 
habilitetsspørsmålet: 

- Einar Johan Dons 
- Roy-Helge Andreassen 
- Eidar Tøllefsen 
- Jim Kristiansen 
- Rådmannen  

 
Ronald Coucheron tiltrådte under behandlingen av saken. 
 
Eidar Tøllefsen fremmet forslag om endring av andre pilpunkt under pkt. 3 endres til 
at vedtaket gjelder ikke fritidsboliger og boliger med utelukkende utleie som formål. 

 
Votering 
Kommunestyret vedtok at Einar Johan Dons er inhabil. 

Kommunestyret vedtok at Roy-Helge Andreassen er habil. 

Kommunestyret vedtok at Eidar Tøllefsen er habil. 

Kommunestyret vedtok at Jim Kristiansen er inhabil. 

Kommunestyret vedtok at Helge Høve er habil. 

Eidar Tøllefsen forslag ble enstemmig vedtatt. 

Innstilling med endringsforslag fra Eidar Tøllefsen enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
Kommunestyret fattet følende vedtak: 

For skatteåret 2012 skal det gis fritak for følgende eiendommer: 

4. I henhold til eiendomsskatteloven § 7a: 

 Eiendommer som eies av frivillige lag og foreninger (eks. idrettslag, bygdelag, 
grendelag, ungdomslag, helselag, velforeninger etc.) 

 Lokaler som eies av religiøse samfunn (statskirke, frikirke, pinsemenighet etc.) 
 Lokaler som eies av avholdsforeninger. 
 Lokaler som disponeres til museumsformål – vil også gjelde andre enn 

“offisielle” museum eks. private bygdemuseum. 
 Eiendommer tilhørende Ibestad ASVO AS 
 Omsorgsboliger og boliger til vanskeligstilte tilhørende Ibestad Eiendom AS 

 

5. I henhold til eiendomsskattelovens § 7b: 

 Fredede bygninger 
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6. I henhold til eiendomsskattelovens § 7c: 

 Nyoppført bygning etter 01.01.2012 som helt eller delvis brukes som bolig, 
fritas i 5 år, eller til kommunestyret a) endrer antall fritaksår eller b) opphever 
fritaket.  

 Vedtak gjelder ikke fritidsboliger og boliger med utelukkende utleie som 
formål. 
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17/12 Retningslinjer for startlån og boligtilskudd i Ibestad kommune 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 29.03.2012 49/12 

2 Kommunestyret 26.04.2012 17/12 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 29.03.2012 sak 49/12 
 
Møtebehandling 
Rådmannen foreslo at Ibestad kommunestyre endres til Ibestad kommune. 

Det ble fremmet forslag om at alternativet i pkt. 6.1 i retningslinjer for startlån tas ut.  

Votering 
Innstillingen med de foreslåtte endringer ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
1. Ibestad kommune vedtar retningslinjer for startlån 

Alternativet i pkt. 6.1 i retningslinjer for startlån tas ut. 

2. Ibestad kommune vedtar retningslinjer for boligtilskudd til etablering av 
bolig  

3. Ibestad kommune vedtar retningslinjer for boligtilskudd til 
tilpasning/utbedring av bolig.  
 

 
Møtebehandling i kommunestyret 
 
Votering 
Innstilingen ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
1. Ibestad kommune vedtar retningslinjer for startlån 

Alternativet i pkt. 6.1 i retningslinjer for startlån tas ut. 

2. Ibestad kommune vedtar retningslinjer for boligtilskudd til etablering av bolig  
3. Ibestad kommune vedtar retningslinjer for boligtilskudd til tilpasning/utbedring 

av bolig.  
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18/12 Boliger for vanskeligstilte i Ibestad kommune 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 11.04.2012 57/12 

2 Kommunestyret 26.04.2012 18/12 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 11.04.2012 sak 57/12 
Møtebehandling 
Jim Kristiansen tok opp sin habilitet som styreleder i Ibestad Eiendom A/S og 
fratrådte. Merete Meland møtte under behandlingen av habilitetsspørsmålet.  

Votering 
Formannskapet vedtok at Jim Kristiansen er inhabil. 

Rådmannens innstilling ble vedtatt enstemmig. 

Vedtak 
Formannskapet ber kommunestyret fatte følgende vedtak: 

1. Ibestad kommunestyre ber Ibestad Eiendom AS iverksette arbeid med å skaffe inntil 3 

boliger for vanskeligstilte som finansieres blant annet med tilskudd fra Husbanken. 

2. Ibestad kommune skal ha tildelingsrett til boligene. 

3. Ibestad kommunestyret ber Ibestad Eiendom AS utarbeide ordninger som kan 
medføre at vanskeligstilte kan få overta boliger. 

 
 
Møtebehandling i kommunestyret 
Jim Kristiansen tok opp sin habilitet som styreleder i Ibestad Eiendom A/S og 
fratrådte. Ronald Coucheron deltok i behandlingen av habilitetsspørsmålet, samt i 
behandlingen av saken. 

Votering 
Kommunestyret vedtok at Jim Kristiansen er inhabil. 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
1. Ibestad kommunestyre ber Ibestad Eiendom AS iverksette arbeid med å skaffe 

inntil 3 boliger for vanskeligstilte som finansieres blant annet med tilskudd fra 

Husbanken. 

2. Ibestad kommune skal ha tildelingsrett til boligene. 

3. Ibestad kommunestyret ber Ibestad Eiendom AS utarbeide ordninger som 
kan medføre at vanskeligstilte kan få overta boliger. 
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19/12 Vurdering av overføring av 9 omsorgsboliger til Ibestad 
Eiendom AS 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 11.04.2012 59/12 

2 Kommunestyret 26.04.2012 19/12 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 11.04.2012 sak 59/12 
Møtebehandling 
Jim Kristiansen tok opp sin habilitet som styreleder i Ibestad Eiendom A/S og 
fratrådte. Merete Meland møtte under behandlingen av habilitetsspørsmålet.  

Votering 
Formannskapet vedtok at Jim Kristiansen er inhabil. 

Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
Formannskapet ber kommunestyret fatte følgende vedtak: 

1. Ibestad kommune overfører 9 omsorgsboliger til Ibestad Eiendom fra 01.01.2013. 

2. Ibestad kommune skal fortsatt ha tildelingsrett til boligene. 
3. Overføringen skal ikke medføre at Ibestad kommunens driftsbalanse blir 

forverret.  
4. Formannskapet får fullmakt til å inngå avtale om betingelsene for 

overføringen.  
 
 
Møtebehandling i kommunestyret 
Jim Kristiansen tok opp sin habilitet som styreleder i Ibestad Eiendom A/S og 
fratrådte. Ronald Coucheron møtte under behandlingen av habilitetsspørsmålet.  

Marte Stensen fremmet forslag om at eldreboliger som ikke har port og trapp fra 
verandaen kan ikke vurderes som tilfredsstillende rømningsvei ved brann. 

Votering 
Kommunestyret vedtok at Jim Kristiansen er inhabil. 

Marthe Stensens forslag ble enstemmig vedtatt, og tas inn som et punkt 5. 

Innstilling med tillegg av punkt 5 ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
1. Ibestad kommune overfører 9 omsorgsboliger til Ibestad Eiendom fra 01.01.2013. 

2. Ibestad kommune skal fortsatt ha tildelingsrett til boligene. 
3. Overføringen skal ikke medføre at Ibestad kommunens driftsbalanse blir 

forverret.  
4. Formannskapet får fullmakt til å inngå avtale om betingelsene for 

overføringen.  
5. Eldreboliger som ikke har port og trapp fra verandaen kan ikke vurderes 

som tilfredsstillende rømningsvei ved brann. 
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20/12 Felles bibliotekplan for Astafjordbibliotekene 
Ibestad, Salangen, Lavangen og Gratangen 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 29.03.2012 50/12 

2 Kommunestyret 26.04.2012 20/12 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 29.03.2012 sak 50/12 
Møtebehandling 
Votering 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
1. Ibestad folkebibliotek inngår i et regionalt biblioteksamarbeid med Lavangen, 

Salangen og Gratangen kommune, under arbeidstittelen Astafjordbibliotekene.   

2. Det utarbeides en felles bibliotekplan for Astafjordbibliotekene som omhandler 
lokalt- og regionalt nivå i tråd med Pbl §11-1 og §11-2.  

3. Planarbeidet er ellers forankret i Lov om folkebibliotek (1985), 
Stortingsmelding nr. 23 (2008-2009) og Bibliotekplan for Troms (2011-2014). 
Aktuelle aktører vil involveres i planprosessen gjennom representasjon i 
arbeidsgrupper både lokalt og regionalt.  

4. Målet er at bibliotekplan for Astafjordbibliotekene skal være ferdig innen 
utgangen av 2012. 

5. Planarbeidet finansieres gjennom tildelte midler fra Troms fylkeskommune, 
samt bruk av egne personalressurser. 

 
Møtebehandling i kommunestyret 
 
Votering 
Innstillingen til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
1. Ibestad folkebibliotek inngår i et regionalt biblioteksamarbeid med Lavangen, 

Salangen og Gratangen kommune, under arbeidstittelen Astafjordbibliotekene.   

2. Det utarbeides en felles bibliotekplan for Astafjordbibliotekene som 
omhandler lokalt- og regionalt nivå i tråd med Pbl §11-1 og §11-2.  

3. Planarbeidet er ellers forankret i Lov om folkebibliotek (1985), 
Stortingsmelding nr. 23 (2008-2009) og Bibliotekplan for Troms (2011-
2014). Aktuelle aktører vil involveres i planprosessen gjennom 
representasjon i arbeidsgrupper både lokalt og regionalt.  

4. Målet er at bibliotekplan for Astafjordbibliotekene skal være ferdig innen 
utgangen av 2012. 

5. Planarbeidet finansieres gjennom tildelte midler fra Troms fylkeskommune, 
samt bruk av egne personalressurser. 
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21/12 Hålogaland kraft - Endring av vedtekter 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 11.04.2012 60/12 

2 Kommunestyret 26.04.2012 21/12 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 11.04.2012 sak 60/12 
 
Møtebehandling 
 
Votering 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
Formannskapet ber kommunestyret fatte følgende vedtak: 

Ibestad kommune har ikke noen merknader til de foreslåtte endringer av vedtektene 
til Hålogaland Kraft AS og måten endringene fases inn på. 

 
Møtebehandling i kommunestyret 
 
Votering 
Innstilling til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
Ibestad kommune har ikke noen merknader til de foreslåtte endringer av vedtektene 
til Hålogaland Kraft AS og måten endringene fases inn på. 
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22/12 Saksfremlegg Energi og klimaplan, Ibestad kommune 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 18.04.2012 65/12 

2 Kommunestyret 26.04.2012 22/12 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 18.04.2012 sak 65/12 
 
Møtebehandling i formannskapet 18.04.2012 
 
Votering 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
Formannskapet ber kommunestyret fatte følgende vedtak: 

 
Ibestad kommune vedtar energi- og klimaplan. 

Energi- og klimaplanen skal gå inn i Ibestad kommunes kommuneplan som en 
temaplan. 

 
 
 
 
Møtebehandling i kommunestyret 
Einar Johan Dons fremmer forslag om at pkt. D-8 (side 48) tas ut av planen: Unngå 
nydyrking av myr. 

Eidar Tøllefsen på vegne av Andørja fellesliste fremmet forslag om: 

1. At følgende punkter tas ut av planen: 
- Pkt. A-1.2 (side 56) 
- Pkt. A-1.3 (side 56) 
2. Endring av beskrivelsen i pkt. C-1.9 (side 66) første setning: Mer 

hjemmekompostering av våtorganisk avfall, med ekstra fokus på å redusere 
transportbehovet, osv.: 

3. I sammendraget (side 2), 1. avsnitt tas landbruk med som en viktig næring på 
linje med havbruk, industri og forretningsdrift. 

 
Votering 
Einar Johans Dons forslag om at pkt. D-8 i tiltak tas ut ble enstemmig vedtatt. 

Andørja felleslistes forslag på:  
 

- Pkt. 1 - enstemmig vedtatt 
- Pkt. 2 - enstemmig vedtatt 
- Pkt. 3 - enstemmig vedtatt 

 
Vedtak 
Ibestad kommune vedtar energi- og klimaplan med følgende korrigeringer/endringer: 

 Pkt. D-8 (side 48) tas ut av planen: Unngå nydyrking av myr. 
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 Pkt. A-1.2 (side 56) tas ut av planen: 

 Pkt. A-1.3 (side 56) tas ut av planen: 

 Pkt C-1.9 første setning (side 66) endres til: Mer hjemmekompostering av 
våtorganisk avfall, med ekstra fokus på å redusere transportbehovet, osv.: 

 I sammendraget, første avsnitt (side 2) tas landbruk med som en viktig næring 
på linje med havbruk, industri og forretningsdrift. 

 

Energi- og klimaplanen skal gå inn i Ibestad kommunes kommuneplan som en 
temaplan. 
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23/12 Budsjett- og statusrapport pr mars 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 11.04.2012 61/12 

2 Kommunestyret 26.04.2012 23/12 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 11.04.2012 sak 61/12 
 
Møtebehandling 
Ordfører måtte forlate møtet før behandling av denne saken. Varaordfører trådte inn i 
hans sted. 

Votering 
Rådmannens forslag til innstilling vedtatt enstemmig. 

Vedtak 
Formannskapet ber kommunestyret fatte følgende vedtak: 

Budsjett- og statusrapport pr mars tas til etterretning.  

 
Møtebehandling i kommunestyret 
 
Votering 
Innstilling til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
Budsjett- og statusrapport pr mars tas til etterretning.  
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24/12 Overføring av kommunestyremøter på Web-TV 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 18.04.2012 64/12 

2 Kommunestyret 26.04.2012 24/12 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 18.04.2012 sak 64/12 
 
Møtebehandling i formannskapet 18.04.2012 
Dag Sigurd Brustind fremmet følgende forslag:  

1. Ibestad kommune kjøper tjenester for overføring av kommunestyremøter til 
Web-Tv. Prøveperioden varer ut 2012. 

2. Salangen nyheter velges som leverandør for digitale sendinger ut 2012. 
3. Kostnadene dekkes over formannskapets disposisjonskonto (kr 5 000 pr 

møte).  
 
Votering 
Dag Sigurd Brustinds forslag ble vedtatt mot to stemmer (Sissel Johansen og Eva 
Nilssen). 

Vedtak 
Formannskapet ber kommunestyret fatte følgende vedtak: 

1.  
2. Ibestad kommune kjøper tjenester for overføring av kommunestyremøter til 

Web-Tv. Prøveperioden varer ut 2012. 
3. Salangen nyheter velges som leverandør for digitale sendinger ut 2012. 
4. Kostnadene dekkes over formannskapets disposisjonskonto (kr 5 000 pr 

møte).  
 
 
 
Møtebehandling i kommunestyret 
Dag Sigurd Brustind foreslår å utsette saken til budsjettbehandlingene for 2013. 

Votering 
Forslag om utsettelse enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
Saken utsettes til budsjettbehandlingene for 2013. 
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Spørsmål fra kommunestyret 

Marvin Eliseussen 
Bredbåndsdekning i deler av kommunen  

Ordfører orienterte om at den eneste muligheten er en stegvis utbygging. Vi har 
tidligere forsøkt få på plass høyhastighetsbånd, men har ikke lyktes. Vi må starte en 
plass både ut fra hva som er mulig å bygge ut – handler om offentlig støtte og hva 
som er økonomisk gjennomførbart.  

 
Bjørnar Røch 
Tunellen – refleksmerking. Etterlyser rengjøring av reflekser. 
 
Ordfører skal følges dette opp med Statens vegvesen. 
 
Einar Johan Dons 
Arealplanen – kartgrunnlag. Et bedre kartgrunnlag for kjerneområdene for 
landbruk etterlyses.  
 
Er det mulig å utvide fristen idet det nye kartgrunnlaget pr i dag ikke 
foreligger? 
 
Når vil arealplanen for utmarka foreligge? 
 
Rådmannen orienterte om at han er kjent med utfordringene. Det anmodes om at en 
tar kontakt med PNU før en eventuell bestemmer om at fristen må utsettes. Når det 
gjelder del 2 av arealplanen så arbeides det med den uten at det kan sies når den 
blir ferdig. 
 
Hugo Salamonsen 
IDE-prosjektet – ulike oppfatninger om hva som ideprosjektet skulle inneholde. 
Behov for å kalle inn til møte for å se på dette.  
 
Ordfører vil ta dette videre opp med IDE-ministeren og styret for IDE-prosjektet. 
 
William Arntzen 
Rømningsveier i eldreboliger – hva tenker kommunen om dette, 
kostnadsoverslag og utbedringer. 
 
Rådmannen informerte om at Eldrerådet har fremmet den samme henvendelsen. 
Saken vil bli lagt til vurdering hos brannsjefen. 
 
Eva Nilssen 
Fylkesvei 132 – veistandarden. Er det noen prioriteringslister for utbedringer? 
 
Ordfører ser at behovet er til stede, og dette gjelder også de kommunale veier. Han 
vil ta dette videre med fylket, men at det handler om midler. 
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Orienteringer 

1. Ungdomsrådet v/leder Karoline Steffenrem møtte og tok opp flere 
forhold 

Ordfører takket for engasjement, og opplyste at sakene ville bli fulgt opp. 

2. Orientering fra administrasjonsutvalget v/Knut Vollen om flere 
ansettelser i møte avholdt 25.04.2012 

o  
3. Marvin Eliseussen, leder for kontrollutvalget, tok opp en habilitetssak. 

Ordfører ga en orientering om hvordan saken kan følges opp. 

4. Kommunal service v/Dag Sigurd Brustind, Helge Høve og Siv 
Korneliussen gav en orientering om arbeidet med kommunal service. 

5. Roald Pedersen orienterte om arbeidet som er utført for å redusere 
sykefraværet i kommunen. 
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